
 
 
 



   
    

Global Hippo Association is a non-profit organization to promote the 
importance of English language knowledge and bring together children from different countries. 
 
Hippo's "English Without Borders" Olympiad is an international Olympiad that promotes the 
English language, challenges students around the globe to compete in English language 
knowledge, and improves the cooperation between teachers. 
 
The Olympiad encourages the development of a shared sense of identity and integration and 
serves as a role model for young people living together as one community. The main goal is to 
create and nourish friendly relations, international understanding, and a spirit of sporting 
competitiveness between young people interested in the English language from all around the 
world. 
 
全球HIPPO協會是一家的非營利組織，旨在宣傳英語語言知識的重要性並將來自不同國家的兒童聚
集在一起。Hippo的「英語無國界」奧林匹克競賽是一項國際奧林匹克競賽，旨在推廣英語語言，挑戰全
球學生在英語語言知識方面的競爭，並改善教師之間的合作。奧林匹克競賽鼓勵發展共同的認同感和
融合感，並為作為一個社區共同生活的年輕人樹立榜樣。主要目標是在世界各地對英語感興趣的年輕
人之間建立和培養友好關係、國際理解和體育競爭精神。 
 
HIPPO overview and advantages: 
HIPPO概述及優點 
●​ 70 countries & regions 超過 70國家及地區 
●​ 70000+Global students in 2024  超過70000國際參加者 
●​ 12 years History 12年歷史 
●​ Preliminary rounds—> National Finals→ Regional Qualifiers → Global finals 
●​ Regional Qualifiers in Da Nang, Vietnam 
●​ Free trip to Italy in Global final  免費到意大利作國際賽 
●​ Provide scores in each area (report) & certificate 每一項考核提供分數報告及證書 
●​ CEFR (Common European Framework of Reference for Languages) 歐洲共同語言參考標準 

 

            
 
 
 



比賽日期、考試內容、比賽費用及標準： 
Competition dates, test content, competition fees and standards: 

●​ Date: 4 April 2025 or 5 April 2025 (Online base) 
●​ Date: End of March to Early April (paper-based for school 

hosting)  
●​ Participants: Kindergarten, Primary and Secondary school 

students 
●​ Mode: Online mode, Online / paper based (schools) 
●​ Time: To be confirmed  
●​ Test content: Reading & Use of English 
●​ All participants can get the certificate report in digital or printed 

certificate 
●​ Competition fees: HKD 160 / MOP 165  (including 

preliminary round, national finals/ digital report certificate) 
●​ Competition fees: HKD 170 / MOP 175 (including 

preliminary round, national finals/ printed report certificate) 
 
日期：2025年4月4日或2025年4月5日（線上） 
日期：三月底至四月初（以學校主辦紙筆為準）  
參加對象：幼兒園、中小學生 
比賽模式：線上模式、線上/紙本（學校） 
時間：待定  
測驗內容：英語閱讀與使用, 英語文法 
所有參與者都可以獲得每個領域的分數/報告證書（電子或印刷證
書） 
比賽費用：比賽費用：港幣160元 / 澳門幣165元（含初賽、全國總決
賽/電子報告證書） 
比賽費用：港幣170元/澳門幣175元（含初賽、全國總決賽/紙本報
告證書） 

 

 

●​ Date: 2 - 3 May 2025  
●​ Participants: First-prize winners in the preliminary round 
●​ Competition mode: Online / Paper-based competition  
●​ Time: To be confirmed  
●​ Test content: Reading & Writing 
●​ All participants can get certificate reports in digital or printed 

certificate 
●​ *Top 10% of Preliminary round participants will be qualified 
●​ Free of charge  

 
●​ 日期：2025年5月2-3日  
●​ 參賽對象：初賽一等獎得主 
●​ 比賽方式：線上/紙本比賽  
●​ 時間：待定  
●​ 測驗內容：閱讀&寫作 
●​ 所有參與者都可以獲得數字或列印證書的證書報告 
●​ *預賽前10%的參賽者將獲得資格 (免費) 



 

All to be confirmed  
July 2025 
Location: Da Nang, Vietnam 
Test content: Use of English opened -ended questions/ 
Crossword 
Participants: Outstanding candidates from Asian countries 
 
一切待確認  
2025 年 7 月 
地點：越南峴港 
測試內容：使用英語開放式問題/填字遊戲 
參賽對象：亞洲各國優良考生 

 

●​ 29 September - 1 October 2025, Assisi, Italy  
●​ Participation, registration and 3-days half board 

accommodation fees are FREE OF CHARGE 
●​ Reading, Listening, Writing, Speaking, Use of English 
●​ Top 180 candidates in the world  
 

●​ 2025年9月29日至10月1日，義大利阿西西  
●​ 免費參加、註冊和 3 天半食宿住宿費 
●​ 閱讀、聽力、寫作、口說、英語使用 
●​ 全球前180名學生 

 
 
 
Participation Grades and levels: (Kindergarten, Primary & Secondary school students)  
參與年級及程度：（幼兒園、小學及中學學生） 

 
 
●​ Notes: Students can choose a higher HIPPO Level than they are suggested based on their English ability or 

school performance. It cannot select a lower level of HIPPO. 
 
●​ Special categories are for students with high English proficiency such as international schools or all subjects are 

taught in English.  
 
●​ The above tables are for suggestions only. Parents and candidates can participate at the Grade level according 

to their performance and ability.  
 
 

●​ 註：學生可以根據自己的英語能力或學校表現選擇比建議的更高的 HIPPO 等級。它不能選擇較低等級的 HIPPO。 
●​ 特殊類別 (Special Category) 適用於英語程度較高的學生，例如國際學校或所有科目均以英語授課。  
●​ 上表僅供參考。家長和考生可以根據自己的表現和能力參加年級級別的活動。 

 
 
 
 



 
 
What is CEFR (Common European Framework of Reference for Languages) 歐洲共同語言參
考標準?  

 
More about CEFR in English version: https://en.wikipedia.org/wiki/Common_European_Framework_of_Reference_for_Language 
 

 
 
Competition duration and content: Preliminary round 比賽時間及內容：  預賽 

 
 

https://en.wikipedia.org/wiki/Common_European_Framework_of_Reference_for_Languages


 
 

 

 
 
Awards  
All candidates receive a digital/ printed report certificate in Reading, Writing and Use of English. 
Students will be able to participate in the national round in May 2025. 
獎項: 所有考生都會收到英語閱讀、寫作和使用方面的電子證書/紙筆報告證書。學生將有機會參加 
2025 年 5 月的全國比賽。 

      
 
 
Award Ceremony: The ceremony will be held between July and August 2025 (It will be adjusted to the 
situation)  
頒獎典禮：頒獎典禮將於2025年7月至8月期間舉行（視情況調整） 
 
 
 
 
 
 



Sample papers for all levels: Click the link below to download sample papers  
所有範例問題, 點擊下面的連結下載 
https://hippo-thecontest.org/sample-papers/ 
 

 

 

 

      
HIPPO Sample papers  

 
 
Computer device - We suggest candidates use a desktop/ laptop with a camera/ video function for 
online competition to conduct the HIPPO Olympiad.  
 
電腦設備 - 對於線上比賽，我們建議考生使用具有相機/視訊功能的桌上型電腦/筆記型電腦來進行 
HIPPO 奧林匹克競賽。 
 
 

https://hippo-thecontest.org/sample-papers/


 
Competition fees: HKD 160 / MOP 165  (including preliminary round, national finals/ digital 
report certificate) 
Competition fees: HKD 170 / MOP 175 (including preliminary round,national finals/ printed 
report certificate) 
比賽費用：港幣160元 / 澳門幣165元（含初賽、全國總決賽/電子報告證書） 
比賽費用：港幣170元/澳門幣175元（含初賽、全國總決賽/紙筆成績單） 
 
HIPPO Competition registration deadline: 28 March 2025   
HIPPO 報名截止日期：2025 年 3 月 28 日 
 
School registration: Complete the spreadsheet, please submit the spreadsheet by email 
hkoffice@missmaneducation.com / education@missmaneducation.com or by whatsapp +852 
5918 5176 / +852 6714 3779.  
 
學校申請：填寫電子表格，請透過電子郵件hkoffice@missmaneducation.com / 
education@missmaneducation.com或whatsapp +852 5918 5176 / +852 6714 3779 提交電子表
格。 
 
*Schools can use paper-based tests in the school to conduct the end of March to Early April (paper-based for school 
hosting)*學校可以在3月底至4月初在校內使用紙筆考試進行考試（學校採用紙筆考試） 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1kV2ZoXnGxMZq60mPCvH2VjTSSeH7k
L04/edit?usp=sharing&ouid=111932205024297117687&rtpof=true&sd=true 

   

 
 
Individual registration: Complete the e-form (scan QR code)/ click the link below and finish payment 
and then we will send you an email for confirmation:  

個人報名：填寫電子表格（掃描二維碼）/點擊下面的連結並完成付款，然後我們將向您發送確認

郵件： 

https://forms.gle/prkvKq6YJP5eCvmo6 

 
 
Payment method  *All competition fees are non-refundable after registration. 

Cheque  
(For school use only) 

Please write the cheque payable to: Miss Man International Education Limited 
Please post to the address below:  
Miss Man International Education  
Shop B31, Tung Wai Court, 3 Tsing Ling Path, Tuen Mun, N.T. 

Bank   
Transfer  
(Hong Kong) 

Account name: Miss Man International Education Limited 
Account number: 747-269835-838  (HSBC bank account) 

mailto:education@missmaneducation.com


Please keep the bank slip and send by email hkoffice@missmaneducation.com or 
education@missmaneducation.com by WhatsApp +852 5918 5176 / +852 6714 3779 

Bank Transfer 
(Macau)   (BNU Macau) Account name: Miss Man International Education Ltd 

Account number(HKD): 9019450137 / Account number(MOP): 9019450154 

Please keep the bank slip and send by email info@missmaneducation.com  or by 
WhatsApp +853 / +852 5918 5176/ +852 6714 3779 

Mpay (Macau) Mobile number: +853 62085323 

Payme/FPS/Alipay 
(Hong Kong) 

Mobile: +852 63327108  

 
Terms and Conditions  受條款和細則約束: 
1. If full entry payment is not received, students will NOT be allowed to sit for the test. 
2. All entry fees are non-refundable.   
3. For certificates and awards, any amendments, updates, reprints, etc. must be subject to an additional administrative fee of HK$100  
4. All certificates and/or medals will be issued to the participants one to two months after the results are announced 

 
付款方式 
 *申請後所有比賽費用均不予退還。 

支票 
僅供學校使用 

支票抬頭：Miss Man International Education Ltd  

請郵寄到以下地址： 

Miss Man International Education 
新界屯門青菱徑3號東威閣B31鋪 

香港銀行轉帳 帳戶名稱：Miss Man International Education  Ltd 

帳戶號碼： 747-269835-838  

HSBC滙豐銀行帳戶 

請保留銀行單據，並通過電郵 hkoffice@missmaneducation.com /  

education@missmaneducation.com 或WhatsApp發送至 +852 5918 5176 / +852 6714 3779 

澳門銀行轉帳 
帳戶名稱: Miss Man International Education Ltd 

帳戶號碼港幣(HKD): 9019450137 / 帳戶號碼澳門幣(MOP): 9019450154 

(BNU Macau) 大西洋銀行 

請保留銀行單據，並通過電郵 hkoffice@missmaneducation.com /  

education@missmaneducation.com 或WhatsApp發送至 +852 5918 5176 / +852 6714 3779 

Mpay (澳門) Mobile number: +853 62085323 

Payme/FPS轉數快
/Alipay支付寶 (香港) 

Mobile: +852 63327108  

 
Terms and Conditions  受條款和細則約束: 
1. 如果未收到全額報名費，學生將不得參加。 
2. 所有報名費均不予退還。 
3. 證書及獎項方面，如有任何修改、更新、重印等必須另加行政費港幣$100 
4. 所有證書或/和獎牌將會在成績公布後的一至兩個月發給參賽者 
 

Supported by Gatehouse Awards  
Gatehouse Awards is an industry-leading Awarding Organisation recognized by the Office of Qualifications 



and Examinations Regulation, England, UK, and other recognition bodies worldwide. With a range of 
English language and vocational qualifications available, Gatehouse Awards work closely with schools, 
colleges, employers, and industry representatives to develop and offer innovative and creative 
qualifications across the UK and abroad.  
 
由 Gatehouse 獎支持  
Gatehouse Awards 是一家業界領先的頒獎組織，受到英國資格和考試監管辦公室以及全球其他認可機構的
認可。 Gatehouse Awards 提供一系列英語語言和職業資格證書，與學校、學院、雇主和行業代表密切合作，
在英國和海外開發和提供創新和創意資格證書。 
 
Photo Gallery: HIPPO Olympiad Final  照片庫：HIPPO 奧林匹克決賽 

 
 
2024 HIPPO National Finals photos: 2024年HIPPO全國總決賽照片： 

 
 
 
 

 
Miss Man International Education 信念國際教育 
Phone電話/whatsapp: +852 5918 5176 / +852 6714 3779 
Email電郵: hkoffice@missmaneducation.com /education@missmaneducation.com/ 
info@missmaneducation.com  
Hong Kong Office address (by appointment) 香港辦公室地址: 408A, 4th Floor, Lippo Sun Plaza, 28 Canton 
Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 
Hong Kong Teaching Centre address 香港教學地址: Shop B31, Tung Wai Court, 3 Tsing Ling Path, Tuen 
Mun, N.T. 
Macau Address澳門地址: Avenida da Praia Grande, No.371, Edif. Keng Ou, 24 Andar A 
Website網站: www.missmaneducation.com 
 
 
 
 
 


